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Beantwoording rondvragen 
18R.00794 
 
 
 

Van  : Griffier 

Portefeuille(s) : Algemeen bestuurlijke zaken 

Datum  : 29-11-2018 

Contactpersoon : A. van der Lugt 

Tel.nr. : 5909 

E-mailadres : a.lugt@oudewater.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording vooraf gestelde vragen inzake raadsvoorstel 'Vaststellen Verordening 
ambtelijke bijstand en fractieondersteuning 2018’ 
 

Deze vooraf gestelde vragen zijn gesteld door de fractie van VVD/D66. 

 a.lugt@oudewater.nl

 

Beantwoording van de vragen: 
1. De fractieondersteuning is op 2020 e.v. opgenomen in de begroting. Onder “uitvoering” van het 
raadsvoorstel wordt echter gesproken over “met ingang van 2019”. Dit is niet zoals overeengekomen in de 
begroting waardoor tevens financiële dekking ontbreekt. Wat is de reden van deze afwijking? 
 
Het klopt inderdaad dat extra middelen voor fractieondersteuning zijn opgenomen in de begroting zijn 
opgenomen vanaf 2020. Dit betekent echter niet dat per 2019 nog niet over kan worden gegaan tot 
effectuering van de nieuwe verordening. De kosten die door de fracties worden gemaakt dienen hierdoor 
wel uit het reguliere budget van de raad te worden betaald, wat niet structureel mogelijk is. Daarbij geldt 
uiteraard ook dat de fracties de € 2.000,- die ter beschikking wordt gesteld niet op hoeven te maken; het 
betreft immers een maximaal bedrag. 
 
 
2. In de paragraaf “voorschot” van de verordening wordt gesteld dat de fractieondersteuning als voorschot 
wordt verleend in de eerste maand van het betreffende kalenderjaar. Is tevens een declaratie-model (zoals 
ook gemaakte kosten van B&W worden verhaald) overwogen waarbij achteraf de gemaakte kosten worden 
gedeclareerd?  
 
Dit is overwogen, maar dit houdt in dat fors meer werk bij de griffie komt te liggen om steeds ‘bonnetje voor 
bonnetje’ over te maken. Door het betalen van een voorschot vooraf dient achteraf te worden verantwoord 
door de fracties en wordt geen onnodige extra capaciteit van de griffie gevraagd. 
 
 
3. Niet gebruikte fractievergoeding wordt in een reserve gestopt waar diezelfde fractie het jaar daarop 
gebruik van kan maken (met een maximum van 500 euro). De fractievergoeding is echter gesteld op 
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maximaal 2000,- per jaar waardoor gemaakte kosten in een jaar dit bedrag zouden mogen overschrijden. 
Waarom wordt met deze reserve ruimte geboden om af te wijken van dit uitgangspunt?  
 
Het jaarlijks te besteden bedrag kan hoger zijn dan € 2.000,- als resterende middelen uit een voorgaand 
jaar meegenomen worden. Dit doet echter niet af aan het feit dat de maximale vergoeding die in een jaar 
wordt uitgekeerd € 2.000,- is. Immers, het aanvullende bedrag komt vanuit het jaar ervoor. 
 
 
4. Worden de gemaakte kosten ten behoeve van fractie-ondersteuning openbaar gemaakt? 
 
Een fractie legt verantwoording af aan de raad, door middel van een controle door het presidium. 
Aangezien de vergaderingen van het presidium besloten zijn, worden de gemaakte kosten van fractie-
ondersteuning ook niet actief openbaar gemaakt. De kostenoverzichten worden echter niet geheim 
verklaard en zijn dus ‘WOB-baar’. 
 
 
5. Zijn de resultaten (zoals onderzoeken) van de gemaakte kosten openbaar of “WOB-baar”.  
 
Onderzoeken worden onder verantwoordelijkheid van fracties gedaan en niet onder verantwoordelijkheid 
van de gemeente. Aangezien fracties geen bestuursorgaan zijn, zijn deze onderzoeken of andere 
resultaten formeel gezien niet openbaar of ‘WOB-baar’. 
 
 
6. Aan welke eisen  (met name in het kader van volledigheid en duidelijkheid) moet het verslag waarmee de 
fractie verantwoording aflegt aan het presidium voldoen?  
 
De financiële mutaties over een jaar moeten worden weergeven, alsmede het doel van een uitgave. Deze 
uitgaven moeten voldoen aan de richtlijnen uit de verordening en de hierbij behorende toelichting. 

 

Bijlagen: 
Geen 

 

 

 
De griffier, 
 
 
 
A. van der Lugt 

  

 

 


